
 
Foredraget handler om det å jobbe som farmasøyt i et akuttmottak, hvilke 
egenskaper man trenger for å jobbe der og hvordan farmasøyten samarbeider med 
leger og sykepleiere i det daglige. Videre vil jeg komme innom hvilke utfordringer vi 
har støtt på, hvordan vi har løst det og hva som har gått bra. Samarbeid opp mot 
kommunehelsetjenesten vil også bli berørt. 
 


